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    HOTĂRÂREA   Nr.  10                                                                                 Data: 26.01.2023 

 

HOTĂRÂRE A CONSILIULUI  LOCAL 

privind aprobarea Procesului - verbal al şedinţei ordinare a  

Consiliului Local al  Municipiului Săcele din data de 22 decembrie 2022 

 

 

             Consiliul Local al Municipiului Săcele, întrunit în ședință ordinară în data de  26.01.2023. 

   Analizând Referatul de aprobare nr. 4634/17.01.2023 al inițiatorului - Primar ing. Popa Virgil, precum 

și necesitatea și obligativitatea aprobării Procesului - verbal al ședinței anterioare a Consiliului  Local al 

Municipiului Săcele, în conformitate cu prevederile legale în materie; 

             Luând la cunoştinţă de conţinutul Procesului - verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Local al 

Municipiului Săcele din data de 22 decembrie 2022;    

 Având în vedere Raportul de specialitate nr. 4635/17.01.2023 al Compartimentului Relații Consiliul 

Local şi  Avizele Comisiilor de specialitate; 

 Văzând prevederile Legii nr. 24/2000 privind normele de tehnică legislativă pentru elaborarea actelor 

normative, republicată, cu modificările și completările ulterioare, precum și ale H.C.L. nr. 215/22.06.2022 

privind actualizarea Regulamentului de Organizare și Funcționare al Consiliului  Local al Municipiului  

Săcele;     

În temeiul art. 129 alin. (1), art. 133 alin. (1), art. 134 alin. (1) lit. a), art. 138 alin. (13) - (17), art. 139 

alin. (1), art. 196 alin. (1) lit. a), art. 197 alin. (1) și art. 243 alin. (1), lit. a) din  O.U.G. nr. 57/2019 privind 

Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare,     

 

 

H O T Ă R Ă Ş T E: 

 

Articol Unic: Se aprobă Procesul - verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Local al Municipiului Săcele din 

data de 22 decembrie 2022, conform anexei care face parte integrantă din prezenta hotărâre. 

 

 

 

 

PREŞEDINTE DE SEDINŢĂ                                           CONTRASEMNAT PENTRU LEGALITATE 

         CONSILIER  LOCAL                                     SECRETARUL  GENERAL AL MUNICIPIULUI  SĂCELE 

   Ing. GÉCZI GELLÉRT                                                   C.J.   ZAMFIR GETA 
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Hotărârea a fost adoptată: 19 voturi  pentru,  0 împotrivă, 0 abțineri  

Nr. consilierilor în funcţie: 19 

Nr. consilierilor prezenţi la şedinţă: 19 

 

 

http://www.municipiulsacele.ro/
mailto:primăria@municipiulsacele.ro


 

 

 

 

Prezenta hotărâre s-a difuzat la:  

- 1 ex. Instituţia Prefectului Braşov 

- 1 ex. Dosar colecţie 

- 1 ex. Dosar şedinţă  

- 1 ex. D-l Primar 

-   1 ex. Compartimentul Relații Consiliul 
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                                 Anexă la H.C.L. nr. 10/26.01.2023 

 

               JUDEŢUL BRAŞOV                                                Nr.  

CONSILIUL LOCAL AL MUNICIPIULUI 

                  SĂCELE 

 

 

PROCES VERBAL 

încheiat la data 22.12.2022, orele 15,00, la sediul 

Primăriei Municipiului Săcele, Sala de şedinţe a Consiliului Local al Municipiului Săcele, cu ocazia 

întrunirii  Consiliului Local al Municipiului Săcele în şedinţă ordinară 

 

 

 

 Şedinţa ordinară a fost convocată în conformitate cu prevederile art. 133 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 

privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare, precum și ale H.C.L. nr. 215/22.06.2022 

privind actualizarea Regulamentului de Organizare și Funcționare al Consiliului  Local al Municipiului  Săcele și 

s-a desfășurat în format hybrid, respectiv la sediul Primăriei Municipiului Săcele, situat în str. P-ţa. Libertăţii nr. 

17, Sala de şedinţe a Consiliului Local, precum și prin mijloace electronice/platforma on-line ZOOM, având 

următoarea ordine de zi: 

 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea Procesului - verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Local 

al  Municipiului Săcele din data de 21 noiembrie 2022 – iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL. 

        Avize Comisiile 1, 2, 3, 4. 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea Procesului - verbal al şedinţei extraordinare convocate de îndată a 

Consiliului Local al  Municipiului Săcele din data de 8 decembrie 2022 - iniţiator PRIMAR Ing. POPA 

VIRGIL. 

        Avize Comisiile 1, 2, 3, 4. 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea Procesului - verbal al şedinţei extraordinare convocate de îndată a 

Consiliului Local al  Municipiului Săcele din data de 15 decembrie 2022 - iniţiator PRIMAR Ing. POPA  

VIRGIL. 

        Avize Comisiile 1, 2, 3, 4. 

4. Proiect de hotărâre pentru aprobarea rectificării bugetului Municipiului Săcele pe anul 2022- iniţiator 

PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

 Avize Comisiile 1, 4. 

5. Proiect de hotărâre pentru  aprobarea execuției bugetare la data de 30.11.2022 - iniţiator PRIMAR Ing. 

POPA VIRGIL.  

 Avize Comisiile 1, 4.  

6. Proiect de hotărâre pentru aprobarea actualizării unor valori din Capitolul IV din anexa 1 la H.C.L. nr. 

130/2022 pentru stabilirea și aprobarea impozitelor și taxelor locale, precum și a taxelor speciale pentru anul 

2023 - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

 Avize Comisiile 1, 4.  

7. Proiect de hotărâre pentru aprobarea decontării cheltuielilor de transport pe luna noiembrie 2022 pentru 

cadrele didactice şi personalul didactic auxiliar care îşi desfăşoară activitatea profesională în altă localitate 

decât cea de reşedinţă - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

 Avize Comisiile 1, 3, 4.  

8. Proiect de hotărâre pentru completarea Anexei la H.C.L. nr. 357/21.11.2022 privind acordarea de burse 

elevilor din învățământul preuniversitar de stat din Municipiul Săcele pentru anul școlar 2022-2023 - iniţiator 

PRIMAR  Ing.  POPA VIRGIL.  

        Avize Comisiile 1, 3, 4. 
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9. Proiect de hotărâre pentru aprobarea organigramei și a Statului de funcții ale SERVICII SĂCELENE S.R.L. 

- iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

  Avize Comisiile 1, 4.  

10. Proiect de hotărâre pentru aprobarea efectuării în anul 2023 a concediului de odihnă anual neefectuat din anii 

2021-2022 de către Primarul și Viceprimarul Municipiului Săcele - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

  Avize Comisiile 1, 4.  

11. Proiect de hotărâre privind acordarea, cu titlu gratuit, a unei cantităţi de 6 mc/9,68 mst lemn fasonat de 

foc,  doamnei Papp Margit - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

  Avize Comisiile 1, 4.  

12. Proiect de hotărâre privind aprobarea tarifului de prestări servicii silvice - exploatări forestiere a 

 masei lemnoase pentru diferite partide din U.P. III- Piatra Mare, U.P. V- Tesla, U.P. VI- Tărlung, U.P. VII- 

Doftana, U.P. VIII - Gârcin - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

       Avize Comisiile 1, 4. 

13. Proiect de hotărâre privind aprobarea draftului de act adițional la Contractul de delegare a gestiunii serviciilor 

publice de alimentare cu apă și de canalizare din 24.09.2008 - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.    

  Avize Comisiile 1, 4. 

14. Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării unei unități locative de tip ANL pentru tineri destinate 

închirierii, situate în Municipiul Săcele, Cartier Ștefan cel Mare, bl. 20, sc. B, ap. 12, către titularul  

        contractului de închiriere - iniţiator  PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

  Avize Comisiile 1, 3, 4. 

15. Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării unei unități locative de tip ANL pentru tineri destinate 

închirierii, situate în Municipiul Săcele, Cartier Ștefan cel Mare, bl. 20, sc. C, ap. 18, către titularul 

contractului de închiriere - iniţiator  PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

  Avize Comisiile 1, 3, 4.  

16. Proiect de hotărâre pentru îndreptarea erorii materiale strecurate la art. 1 al H.C.L.  nr. 339/27.10.2022 

     privind aprobarea vânzarii unității locative de tip ANL pentru tineri destinate închirierii, situate în 

     Municipiul Săcele, Cartier Ștefan cel Mare, bl. 20, sc. C, et. 2, ap.12, către titularul contractului de 

     închiriere - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

   Avize Comisiile 1, 4; 

17. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic de Detaliu „Construire imobil locuințe 

(apartamente)”, strada Bolnoc, nr. 70A, Municipiul Săcele - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL. 

                   Avize Comisiile 1, 2, 4; 

18. Proiect de hotărâre privind aprobarea  Planului Urbanistic de Detaliu „Construire locuință”, strada 

Brândușelor nr. 46, Municipiul Săcele - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL. 

                 Avize Comisiile 1, 2, 4; 

19. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal Modificare parțială PUZ ,,Construire ansamblu 

rezidențial, clădiri de birouri, prestări servicii, comerț și alte dotări”, aprobat cu H.C.L. nr.  90/11.06.2010 

(modificare zonă servicii) și PUZ ,,Construire ansamblu de locuințe”, aprobat cu H.C.L. nr. 17/28.01.2010, 

strada Neptun Municipiul Săcele - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

   Avize Comisiile 1, 2, 4. 

20. Proiect de hotărâre privind scoaterea definitivă din fondul forestier, proprietatea publică a Municipiului Săcele, 

a suprafeței de 0,7325 ha, înscrisă în CF 120185 Săcele, situată  în U.P. VII  Doftana, u.a 167P%- iniţiator 

PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

   Avize Comisiile 1, 2, 4. 

21. Proiect de hotărâre privind aprobarea Declarațiilor de renunțare la dreptul de proprietate asupra imobilului - 

teren în suprafață de 1.684  mp, înscris în CF nr. 101418 Săcele, nr. cadastral 101418, categoria de folosință 

drum și trecerea acestuia în domeniul public al Municipiului Săcele - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

   Avize Comisiile 1, 2, 4. 
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22. Proiect de hotărâre privind alegerea Preşedintelui de şedinţă al Consiliului Local al Municipiului Săcele 

pentru perioada 01.01.2023-31.03.2023 - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

   Avize Comisiile 1, 2, 3, 4. 

 

23. Diverse. 

 

- Informare referitoare la emiterea acceptului de înființare a consorțiului școlar B.E.S.T. (Budila, Săcele, 

Tărlungeni). 

 

La şedinţă au participat: 

                  - d-l Primar - Ing. Popa Virgil  

                  - d-l Viceprimar - Ing. Géczi  Gellért 

                   - d-na Secretar General al Municipiului Săcele – c.j. Zamfir Geta 

                   - d-l Gâdea Sorin – Administrator Public 

                   -  d-na Roznovăț Alina Manuela – Arhitect - Șef 

                   - d-l Brânzea Ovidiu – Șef Serviciul Fond Funciar, Registru Agricol, Cadastru 

         - d-l Rădulescu Eugen - Șef Serviciul Financiar, Contabilitate, Salarizare, Buget, Ordonanțare, C.F.P.P. 

          - d-l Țăruș Nicolae Romeo – Șef Serviciul Poliția Locală 

                    - d-l Mircioiu Sebastian – Șef Serviciul Impozite și Taxe Locale 

         - d-l Mangale Bogdan  - Șef  Biroul Administrativ   

                   - d-na Marin Magdalena –  c.j. Compartimentul Resurse Umane  

                   - d-l Lungu Dragoș  –  Administrator Centru Multicultural și Educațional din Municipiul Săcele 

                   - d-ra Dascălu Bianca – cj. Biroul Juridic  

                   - d-na Acăroaie Elena – insp. Comp. Relații Consiliul Local 

                   - d-na Coman Cătălina Maria – cj. Biroul Juridic 

                   - d-l Hermenean Sorin – Director RPLP Săcele R.A. 

                   - d-l Mormoloc Costel  Viorel – Director  SERVICII SĂCELENE S.R.L. 

 

                    

           Ședința este prezidată de d-l consilier local  ing. Crețu Valentin. 

           D-l Președinte ia cuvântul, declară ședința deschisă și dă cuvântul d-nei Secretar General pentru a face 

apelul nominal.  

           D-na Secretar General face apelul nominal, în conformitate cu prevederile legale în vigoare, constatând că 

sunt prezenți toți cei 19 consilieri locali în funcție, după cum urmează: 18 prezenți fizic, 1 consilier local online, 

respectiv d-l Florescu Marius.    

            D-l Președinte dă cuvântul d-lui Primar pentru a prezenta festivitățile care vor avea loc premergător ședinței 

consiliului local. 

             D-l Primar ia cuvântul și spune că, fiind și ultima ședință a consiliului local din anul 2022, în prag de 

sărbători, înainte de a se intra în ordinea de zi a acestei ședințe, lansează invitația de a participa la un concert de 

colinde susținut de elevi ai școlilor din municipiu, după care va avea loc festivitatea de premiere a sportivilor care 

au obținut rezultate deosebite în anul 2022.  

            După momentele festive, d-l Președinte dă cuvântul d-lui Primar pentru suplimentarea ordinii de zi. 

            D-l Primar face cunoscut temeiul legal în baza căruia funcţionează suplimentarea ordinii de zi şi anunță 

care sunt proiectele de hotărâre avute în vedere, respectiv:  

          23.  Proiect de hotărâre privind organizarea reţelei unităţilor de învăţământ preuniversitar în anul şcolar 

2023-2024 de pe raza Municipiului Săcele – inițiator Primar Ing. Popa Virgil; 

          24.  Proiect de hotărâre privind aprobarea renunțării la răscumpărarea unui cabinet medical  

din Policlinica Municipiului Săcele, situată în Municipiul Săcele, Aleea Episcop Popeea nr. 20 – inițiator Primar 

Ing. Popa Virgil. 

       25. Proiect de hotărâre privind majorarea valorii de inventar a mijlocului fix ,,Drum auto forestier Valea 

Garcinului” în evidențele contabile cu valoarea de 1.375.726,85 lei – inițiator Primar Ing. Popa Virgil. 

             D-l Preşedinte supune la vot suplimentarea ordinii de zi și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru) și 

ordinea de zi, astfel cum a fost suplimentată și se aprobă  cu unanimitate (19 voturi pentru). 
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           D-na Secretar General ia cuvântul și anunță că d-l consilier local Jónás András nu va participa la vot la 

punctul nr. 24 de pe ordinea zi.  

         D-l Președinte propune să se treacă la punctul nr. 1 de pe ordinea de zi suplimentată, la  proiectul de 

hotărâre privind aprobarea Procesului - verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Local al  Municipiului Săcele 

din data de 21 noiembrie 2022.        

      D-l  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

        Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – aviz favorabil 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

       Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr.  387. 

         D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 2 de pe ordinea de zi suplimentată, la  proiectul de hotărâre 

privind aprobarea Procesului - verbal al şedinţei extraordinare convocate de îndată a Consiliului Local 

al  Municipiului Săcele din data de 8 decembrie 2022.   

         D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

        Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – aviz favorabil 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

        Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr.  388. 

        D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 3 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de hotărâre 

privind aprobarea Procesului - verbal al şedinţei extraordinare convocate de îndată a Consiliului Local 

al  Municipiului Săcele din data de 15 decembrie 2022. 

        D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

        Comisia nr. 1 – aviz favorabil, cu 4 voturi pentru, d-na  consilier local Paniti Izabella nu participă nici la vot 

întrucât a absentat de la ședință  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – aviz favorabil 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

      Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu 18 voturi pentru (d-na  consilier local Paniti Izabella nu 

participă  la vot ). H.C.L. nr.  389. 

       D-l Preşedinte anunţă că se trece la punctul nr. 4 de pe ordinea de zi suplimentată, la  proiectul  de hotărâre 

pentru aprobarea rectificării bugetului Municipiului Săcele pe anul 2022. 

        D-l  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

Comisia nr. 2 - nu face obiectul 

Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

D-na Secretar General ia cuvântul și spune că aici există și o notă de completare cu ultimele modificări operate 

care a fost transmisă. 

         Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 390. 

         D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 5 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul  de hotărâre 

pentru  aprobarea execuției bugetare la data de 30.11.2022.  

        D-l  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

        Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 391. 

        D-l  Președinte anunță că se trece la punctul nr. 6  de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de hotărâre 

pentru aprobarea actualizării unor valori din Capitolul IV din anexa 1 la H.C.L. nr. 130/2022 pentru stabilirea și 

aprobarea impozitelor și taxelor locale, precum și a taxelor speciale pentru anul 2023.   

        D-l  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 
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Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

        Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 392. 

            D-l Preşedinte anunţă că se trece la punctul nr.  7  de pe ordinea de zi suplimentată,  la proiectul de 

hotărâre pentru aprobarea decontării cheltuielilor de transport pe luna noiembrie 2022 pentru cadrele didactice şi 

personalul didactic auxiliar care îşi desfăşoară activitatea profesională în altă localitate decât cea de reşedinţă. 

        D-l  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

Comisia nr. 3 – aviz favorabil 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil 

       Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 393. 

       D-l Preşedinte anunţă că se trece la punctul nr. 8 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de hotărâre 

pentru completarea Anexei la H.C.L. nr. 357/21.11.2022 privind acordarea de burse elevilor din învățământul 

preuniversitar de stat din Municipiul Săcele pentru anul școlar 2022-2023. 

        D-l  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

Comisia nr. 3 – aviz favorabil 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil 

Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 394. 

       D-l Președinte  anunţă că se trece la punctul nr. 9 de pe ordinea de zi suplimentată, la  proiectul  de hotărâre 

pentru aprobarea organigramei și a Statului de funcții ale SERVICII SĂCELENE S.R.L.. 

  D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele:  

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

       Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 395. 

       D-l Președinte anunţă că se trece la punctul nr. 10 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de hotărâre 

pentru aprobarea efectuării în anul 2023 a concediului de odihnă anual neefectuat din anii 2021-2022 de către 

Primarul și Viceprimarul Municipiului Săcele.  

      D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

        Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

       Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 396. 

       D-l Președinte anunţă că se trece la punctul nr. 11 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de hotărâre 

privind acordarea, cu titlu gratuit, a unei cantităţi de 6 mc/9,68 mst lemn fasonat de foc,  doamnei Papp Margit. 

D-l  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

       D-l Președinte anunță că votul este secret. 

      Se dă citire votului secret, respectiv d-na Papp Margit: 18 voturi  pentru,  0  împotrivă (d-l consilier local 

Florescu Marius nu participă la vot). H.C.L. nr. 397. 

       D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 12 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind aprobarea tarifului de prestări servicii silvice - exploatări forestiere a  masei lemnoase pentru 

diferite partide din U.P. III- Piatra Mare, U.P. V- Tesla, U.P. VI- Tărlung, U.P. VII- Doftana, U.P. VIII - Gârcin. 

        D-l Președinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 
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Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

Comisia nr. 2 – nu face obiectul  

Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

       Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 398. 

        D-l Președinte propune să se treacă la punctul nr. 13 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

 hotărâre privind aprobarea draftului de act adițional la Contractul de delegare a gestiunii serviciilor publice de 

 alimentare cu apă și de canalizare din 24.09.2008. 

        D-l Președinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

       Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 399. 

       D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 14 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de hotărâre 

privind aprobarea vânzării unei unități locative de tip ANL pentru tineri destinate închirierii, situate în Municipiul 

Săcele, Cartier Ștefan cel Mare, bl. 20, sc. B, ap. 12, către titularul contractului de închiriere. 

        D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – aviz favorabil 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

       Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 400. 

        D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 15 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de hotărâre 

privind aprobarea vânzării unei unități locative de tip ANL pentru tineri destinate închirierii, situate în Municipiul 

Săcele, Cartier Ștefan cel Mare, bl. 20, sc. C, ap. 18, către titularul contractului de închiriere.  

       D-l Președinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – aviz favorabil 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 401. 

        D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 16 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de hotărâre 

 pentru îndreptarea erorii materiale strecurate la art. 1 al H.C.L.  nr. 339/27.10.2022 privind aprobarea vânzarii 

 unității locative de tip ANL pentru tineri destinate închirierii, situate în  Municipiul Săcele, Cartier Ștefan cel  

Mare, bl. 20, sc. C, et. 2, ap.12, către titularul contractului de  închiriere. 

        D-l  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 402. 

        D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 17 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de hotărâre 

privind aprobarea Planului Urbanistic de Detaliu „Construire imobil locuințe (apartamente)”, strada Bolnoc, nr. 

70A, Municipiul Săcele. 

       D-l Președinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 403. 

        D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 18 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de hotărâre 

privind aprobarea  Planului Urbanistic de Detaliu „Construire locuință”, strada Brândușelor nr. 46, Municipiul 

Săcele. 



 7 

 

        D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 404. 

        D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 19 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de hotărâre 

privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal Modificare parțială PUZ ,,Construire ansamblu rezidențial, clădiri de  

birouri, prestări servicii, comerț și alte dotări”, aprobat cu H.C.L. nr.  90/11.06.2010 (modificare zonă servicii) și 

PUZ ,,Construire ansamblu de locuințe”, aprobat cu H.C.L. nr. 17/28.01.2010, strada Neptun Municipiul Săcele. 

         D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 405. 

        D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 20 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de hotărâre 

privind privind scoaterea definitivă din fondul forestier, proprietatea publică a Municipiului Săcele, a suprafeței 

de 0,7325 ha, înscrisă în CF 120185 Săcele, situată  în U.P. VII  Doftana, u.a 167P%. 

         D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil 

Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 406. 

        D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 21 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de hotărâre 

privind aprobarea Declarațiilor de renunțare la dreptul de proprietate asupra imobilului - teren în suprafață de 

1.684  mp, înscris în CF nr. 101418 Săcele, nr. cadastral 101418, categoria de folosință drum și trecerea acestuia 

în domeniul public al Municipiului Săcele. 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 407. 

      D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 22 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de hotărâre 

privind alegerea Preşedintelui de şedinţă al Consiliului Local al Municipiului Săcele pentru perioada 01.01.2023-

31.03.2023. 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil, cu propuneri în plen  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil, cu o propunere în persoana d-lui Géczi Gellért 

        Comisia nr. 3 – aviz favorabil 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil, cu propunerea din partea formațiunii politice PSD în persoana d-lui Géczi 

Gellért .  

Se supune la vot  propunerea formulată în persoana d-lui Géczi Gellért și se aprobă cu 18 voturi pentru, 1 vot 

împotrivă (d-l Costea Cătălin Ionuț). H.C.L. nr. 408. 

        D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 23 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de hotărâre 

privind organizarea reţelei unităţilor de învăţământ preuniversitar în anul şcolar 2023-2024 de pe raza 

Municipiului Săcele. 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

       Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 409. 
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       D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 24 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de hotărâre 

privind aprobarea renunțării la răscumpărarea unui cabinet medical din Policlinica Municipiului Săcele, situată în 

Municipiul Săcele, Aleea Episcop Popeea nr. 20. 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

        Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu 18 voturi pentru (d-l consilier local Jónás András nu 

participă la vot). H.C.L. nr. 410.   

     D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 25 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de hotărâre 

privind majorarea valorii de inventar a mijlocului fix ,,Drum auto forestier Valea Garcinului” în evidențele 

contabile cu valoarea de 1.375.726,85 lei.   

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

       Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 411. 

D-l Președinte anunță că se trece la secțiunea ,,Diverse”, unde este înscrisă o informare, respectiv informare 

referitoare la emiterea acceptului de înființare a consorțiului școlar B.E.S.T. (Budila, Săcele, Tărlungeni) 

 și întreabă dacă sunt discuții în acest sens. 

       D-l Președinte, constatând că nu sunt discuții asupra informării, anunță că ordinea de zi a fost epuizată și dă 

cuvântul doamnelor și domnilor consilieri locali pentru interpelări. 

       D-l Paraipan George Horațiu ia cuvântul și propune, având în vedere că astăzi se împlinesc  33 de ani de la 

Revoluție, păstrarea unui moment de reculegere. 

       D-l Paraipan George Horațiu mai spune că dorește să ridice o problemă dezbătută la nivel de comunitate, 

respectiv depunerea cererilor pentru lemnele de foc, astfel, după o primă zi de depunere de cereri se ajunge la 700-

800, chiar peste 1000 de cereri, ceea ce i se pare greu de înțeles. 

      D-na Secretar General ia cuvântul și spune că de la momentul începerii programului, numerele atribuite 

cererilor pentru lemnele de foc sunt intercalate cu numerele create de personalul primăriei pentru diverse alte 

documente, întrucât registrul informatic este unic și numerele sunt înregistrate consecutiv, nu sunt înregistrate 

separat cererile pentru lemn de foc.  

     D-l Paraipan George Horațiu ia cuvântul și oferă un exemplu în sprijinul celor expuse anterior, astfel în urmă 

cu câțiva ani, o anumită persoană, despre care știe și d-l Primar, a depus cererea pentru lemne de foc și a primit 

numărul de înregistrare 6000. 

      D-na Secretar General spune că acest număr se generează prin lunile februarie-martie. 

    D-l Paraipan George Horațiu spune că ar fi oportun ca în registru să fie lăsate mai multe numere libere pentru 

cererile de lemn de foc.  

     D-na Secretar General spune că acest lucru nu este posibil deoarece registrul este electronic. 

     D-l Paraipan George Horațiu întreabă, în acest caz,  de ce cererile care se depun electronic nu pot fi intercalate 

între cele depuse fizic. 

    D-na Secretar General spune că cererile care sunt transmise prin e-mail sunt listate și date spre înregistrare. 

     D-l Paraipan George Horațiu spune că și acestea au o oră la care au fost transmise și menționează că la un 

moment dat va prezenta și documente concrete în susținerea celor afirmate de dumnealui. 

     D-na Secretar General spune că persoana care gestionează e-mail-urile nu este de la registratură. 

    D-l Paraipan George Horațiu întreabă ce se întâmplă în acest context cu persoanele cu dizabilități. 

    D-na Secretar General spune că persoanele cu dizabilități au un regim special. 

    D-l Paraipan George Horațiu spune că nu se specifică nimic despre acest lucru și întreabă ce presupune acest 

regim special.  

    D-na Secretar General spune că persoanele cu dizabilități nu stau la rând, dar nu au existat până acum astfel de 

situații, majoritatea trimit cererea pe altcineva, persoanele care stau la rând au mai multe cereri și menționează că 

anul acesta, respectiv pentru prima zi a anului, s-a luat decizia ca toți  angajații primăriei care doresc să depună 

cereri pentru lemne de foc, să o facă după orele 15:00. 

    D-l Popa Marius Cristian spune că nu i se pare normal, întrucât au aceleași drepturi ca oricare alt cetățean. 
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    D-na Secretar General spune că această decizie vine ca urmare a faptului că în prima zi a anului în curs, aceștia 

aveau foarte multe numere luate fiecare în acest scop  și s-au anulat  100 de numere. 

    D-l Primar spune că cererile pentru lemne de foc se depun începând cu data de 3 ianuarie, iar programul se 

deschide la ora 7:00 dimineața, când se vor prelua cererile în ordinea celor care stau la rând, iar pentru cei care 

depun cereri online, acestea vor fi centralizate și se vor înregistra la sfârșitul programului sau după ce ultima 

persoană prezentă fizic a primit număr de înregistrare, iar angajații primăriei care doresc să ia număr, vor sta la 

rând sau își vor depune cererea la sfârșitul programului de lucru.   

      D-l Paraipan George Horațiu spune că nu este vorba numai despre angajații primăriei și că va prezenta 

documente care atestă unde ajung lemnele și cum sunt revândute și prezintă, exemplul personal în ceea ce privește  

depunerea cererii pentru lemnele de foc, astfel în ianuarie 2019 a depus cererea, iar răspunsul l-a primit în 

noiembrie 2020, pentru că între timp a devenit consilier local.  

          D-l Viceprimar spune că pe fiecare cerere în parte, fiecare solicitant declară pe propria răspundere, sub 

semnătură, faptul că nu va revinde, integral sau parțial lemnele primite, iar față de acest aspect menționat pe cerere, 

există și regulamentul de acordare a lemnelor de foc, la care trebuie să se facă raportarea, regulament aprobat de 

către Consiliul Local. 

     D-na Secretar General spune că se va transmite acest regulament. 

     D-l Paraipan George Horațiu spune că unii cetățeni iau lemne de foc an de an, cam aceiași, iar alții nu iau. 

     D-l Viceprimar spune că trebuie să se aibă în vedere că există o cantitate limitată care se poate exploata în acest 

scop, iar cererile sunt foarte multe. 

     D-l Primar spune că în anul 2021 au fost înregistrate în jur 550 de cereri, care au fost onorate, cele eligibile,  

integral, la care s-au adăugat cele rămase din 2020, iar anul acesta s-au înregistrat în jur de 1200 de cereri, deși în 

Săcele 90% din gospodăriile din Săcele sunt racordate la gaz metan. 

     D-l Viceprimar ia cuvântul și spune, în completare, că majoritatea persoanelor care au depus online în prima zi 

și au luat numere la cereri pe la 400-500  acestera au fost onorate. 

     D-l Paraipan George Horațiu întreabă dacă nu se blochează sistemul. 

     D-na Secretar General spune că sistemul funcționează,  la registratură sunt 4 persoane care pot să înregistreze 

simultan pe user-ul și parola fiecăreia, numerele sunt generate consecutiv și nu se blochează. 

    D-l Gîndac Nicolae spune că a fost un caz concret în anul 2021, respectiv o persoană care trebuia să-și ridice 

lemnele, a fost zăpada și nu a putut merge deoarece nu i s-a  dat voie de către d-l Nicușor Șerban, a rămas să le ia 

anul acesta și nu mai este pe listă. 

     D-na Secretar General spune că nu mai are cerere pe anul acesta. 

     D-l Primar reiterează faptul că toate cererile din anul 2021 au fost onorate, în ordine și la fel și restanțele din 

anul 2020. 

      D-l Gîndac Nicolae spune că s-au dat și restanțele, dar persoana în cauză nu a primit lemnele pentru 2021. 

      D-na Secretar General spune că persoana în cauză nu a mers să le ridice, ceea ce nu înseamnă că nu i s-au dat. 

     D-l Gîndac Nicolae spune că a mers să le ridice, dar era zăpada mare și nu a putut să urce după ele. 

     D-l Hermenean Sorin spune că asta nu înseamnă că nu i-a dat voie personalul silvic.  

     D-l Primar spune că lemnele de foc se acordă din depozit, nu din pădure. 

     D-l Gîndac Nicolae spune că este vorba de preluare de la drum auto forestier. 

     D-l Viceprimar spune că în urma discuțiilor cu cetățenii a aflat că în luna august, când se onorează un număr 

semnificativ de cereri, multe persoane sunt sunate și, din diverse motive, refuză sau amână să-și ridice cantitatea 

de material lemnos  alocat și sunt luate la rând alte persoane, care au depus cereri ulterior. 

    D-l Paraipan George Horațiu spune că ar trebui ca în consiliul local să se practice și negocierea și aduce 

mulțumiri aparatului de specialitate care a dat curs solicitărilore de la secțiunea diverse, la care se raliază și d-na 

consilier local Stoica Gabriela. 

    D-l Munteanu Gheorghe spune, referitor la interpelarea d-lui consilier local Paraipan că la una din ședințele la 

care a fost președinte și au fost unele divergențe, a propus ca după ședințele comisiilor de specialitate, liderii de 

grup să se întâlnească, ori acest lucru nu s-a întâmplat.   

    D-l Primar ia cuvântul și spune că se încheie un an plin, cu multe proiecte depuse pe fonduri nerambursabile, 

urmează unul cu la fel de multe provocări care speră că va fi unul productiv. 
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      D-l Președinte constată că ordinea de zi a fost epuizată şi, în consecinţă, declară şedinţa închisă, drept pentru 

care s-a întocmit prezentul Proces verbal.  Orele:  16:30. 

 

 

PREŞEDINTELE DE ŞEDINŢĂ,                                                           APROBAT 

         CONSILIER LOCAL,                                                                          PRIMAR 

       Ing. GÉCZI GELLÉRT                                                            Ing. POPA VIRGIL 
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SECRETARUL GENERAL AL MUNICIPIULUI SĂCELE 

                 C.J. ZAMFIR GETA 

                                

 

 

                                              

                 Elaborat 

       Insp. Acăroaie Elena           

 

 

                                                                                                                                                                                                                             


